
Finansudvalget

Til: Finansministeren

Dato: 1. april 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

Aktstk. 125
Aktstykke om aftale om tiltag vedr. kommunernes økonomi som følge af COVID-19

Spørgsmål 1

Hvornår skønner ministeren, at en ophævelse af anlægsloftet vil få effekt i form af, at der

vil ske en øget aktivitet i byggeriet, i lyset af, at det ofte tager lang tid før et byggeri er

projekteret og vedtaget politisk, hvorfor en ophævelse af anlægsloftet derfor normalt ikke

regnes som et godt redskab til at sætte gang i aktivitet på meget kort sigt?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Rasmus Jarlov (KF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Rasmus.Jarlov@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Jens Joel

formand
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